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Vragen van het lid Samsom (PvdA)
aan de minister van Economische
Zaken over het niet tijdig uitkeren van
MEP-subsidies aan
windmolenexploitanten. (Ingezonden
18 februari 2009)

1
Is het u bekend dat de uitbetaling
van de MEP-subsidie voor
windmolenparken door SenterNovem
een vertraging hebben opgelopen
van een maand?

2
Is het u bekend dat hierdoor
honderden subsidieontvangers
mogelijk in de financiële problemen
dreigen te komen?

3
Is het waar dat de opgelopen
achterstand door SenterNovem pas
zeer geleidelijk wordt ingelopen?
Zo ja, kunt u aangeven wanneer de
betaling weer volgens schema
verloopt?

4
Is het waar dat de subsidieontvangers
niet tijdig en op een nette manier op
de hoogte zijn gebracht van de uitstel
van de betaling?

5
Kunt u aangeven hoe u dit soort
problemen in de toekomst denkt te
voorkomen?

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Hoeven (Economische Zaken)
(ontvangen 12 maart 2009)

1
Ja, het is mij bekend dat er in januari
en februari enige vertraging is in het
betalen van de MEP-subsidies. De
betalingen zijn 2 tot 4 weken later dan
gebruikelijk. Dit is het gevolg van de
overgang van de uitvoering van de
MEP van EnerQ naar SenterNovem
per 1 januari 2009, waartoe een
overdracht van de dossiers en
databestanden nodig was. Gelet op
het grote financiële belang dat met de
MEP gemoeid is, dient dit met de
nodige zorgvuldigheid te gebeuren
en dit heeft enige tijd gevergd.
Hoewel dit vervelend is voor de
subsidieontvangers, wijs ik erop dat
de wettelijke termijn voor de
voorschotbetalingen niet is
overschreden.

2
Nee, mij hebben geen signalen
daarover bereikt. SenterNovem heeft
telefonische vragen gekregen van
subsidieontvangers, maar kon na
uitleg de meeste vragenstellers
gerust stellen. In een tiental
individuele gevallen zijn
subsidieontvangers bij wie de
financiële nood erg hoog was met
een spoedbetaling tegemoet
gekomen.

3
Zoals ik in het antwoord op vraag 1 al
heb aangegeven, worden de
voorschotbetalingen binnen de
daarvoor geldende wettelijke termijn
uitgevoerd. Er is daarom geen sprake
van achterstand. De opgelopen
vertraging in het uitbetalen van de
voorschotten ten opzichte van het
ritme dat men gewend was bij EnerQ
wordt in de maand maart ingelopen.
SenterNovem verwacht in april de
voorschotbetalingen volgens het
gebruikelijke schema uit te voeren.

4
Nee. De producenten zijn per brief
van 24 december 2008 geïnformeerd
over de mogelijke vertraging van
betalingen in verband met de
overgang van de uitvoering van de
MEP van EnerQ naar SenterNovem.
Ook op de website van SenterNovem
is dit gecommuniceerd.

5
De overgang van de uitvoering van
de MEP van EnerQ naar
SenterNovem is een eenmalige zaak.
Ik heb geen aanleiding herhaling van
dit soort problemen te verwachten.
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